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P R O T O K Ó Ł N R LXXIII/ 2024 

z  Sesji Rady Gminy Kadzidło 
która odbyła się w dniu 29 lutego 2024 roku o godz. 1120 

w lokalu Urzędu Gminy (sala narad) w Kadzidle 
 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – radna Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 15 radnych.  Z uwagi na przedłużenie się 
posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy, która poprzedziła sesję, obrady rozpoczęły 
się o godzinie 1120.   
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXII Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kadzidło na lata 2024-2033; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024; 
c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych; 
d) w sprawie wyrażenia woli nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Kadzidło a Gminą Główczyce; 
e) w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki; 
f) w sprawie zatwierdzenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kadzidło na lata 2024-2028; 
g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy rejonowej Soleczniki 

znajdującej się na Litwie; 
h) w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/583/2023 Rady Gminy Kadzidło z dnia                     

30 października 2023 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy 
Kadzidło z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                     
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2024 rok; 

i) w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów                           
i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

j) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata                     
2024-2026; 

k) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
l) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrołęckiemu; 
m) w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kadzidło. 
6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za 2023 r.  
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad sesji. 
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Pkt 1. 

 
 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad LXXIII Sesji Rady Gminy w Kadzidle. 
Przywitała gospodarza Wójta Gminy Kadzidło Pana Dariusza Łukaszewskiego, radnego 
Powiatu Ostrołęckiego Pana Adama Białobrzeskiego, sekretarz Panią Urszulę Rydel, 
skarbnik Panią Bożenę Grzyb, radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady                                
i podejmowanie uchwał w sprawach. 
Listę obecności radnych stanowi załączniki nr 1, listę obecności sołtysów stanowi             
załącznik nr 2, listę obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Z uwagi na prowadzone w Gminie Kadzidło wybory sołtysa i rady sołeckiej, 
przewodnicząca serdecznie powitała nowo wybranych sołtysów: Panią Karolinę Parzych - 
sołtysa Sołectwa Brzozowa, Panią Stanisławę Prusaczyk sołtysa Sołectwa Jazgarka, Panią 
Iwonę Kulesik - sołtysa Sołectwa Kadzidło, Panią Marię Dymerską sołtysa Sołectwa 
Todzia, Panią Annę Sadłowską sołtysa Sołectwa Dylewa Nowego, Panią Justynę 
Roguszewską sołtysa Dylewa Starego, Panią Renatę Domian sołtysa Sołectwa Jeglijowiec,  
a także sołtysów którzy zostali ponownie wybrani na kolejną kadencję: Panią Dorotę 
Gregorczyk - sołtysa Sołectwa Brzozówka, Panią Wiesławę Willecką sołtysa Sołectwa 
Czarnia, Pana Sławomira Florka - sołtysa Sołectwa Chudek, Pana Adama Tabakę sołtysa 
Sołectwa Gleba, Panią Annę Skiba sołtysa Sołectwa Golanka, Panią Teresę Kubeł sołtysa 
Sołectwa Grale, Pana Jana Koczkodana sołtysa Sołectwa Kierzek, Panią Annę Orzech 
sołtysa Sołectwa Klimki, Panią Ewę Ropiak sołtysa Sołectwa Krobia, Pana Michała 
Chrostka sołtysa Sołectwa Rososz, Panią Agatę Filipiak sołtysa Sołectwa Siarcza Łąka, 
Pana Henryka Staśkiewicza sołtysa Sołectwa Strzałki, Panią Jolantę Brzeziak sołtysa 
Sołectwa Sul, Pana Dariusza Koczkodana sołtysa sołectwa Wach,  Pana Jerzego Olendra 
sołtysa Sołectwa Kuczyńskie, Panią Bogumiłę Kardaś sołtysa Sołectwa Tatary. 
Wójt Dariusz Łukaszewski wraz z Przewodniczącą Rady Gminy Panią Barbarą Bączek oraz 
radnym powiatu Panem Adamem Białobrzeskim oficjalnie złożyli serdeczne gratulacje 
wybranym sołtysom na koleją kadencję wręczając upominki. Sołtysom pogratulowano 
gromkimi brawami.   
 

Pkt 2. 
 

Następnie przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów                      
na sekretarza dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Justynę Martę Duszak, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Justynę Martę Duszak?  
Przewodnicząca poinformowała, że z uwagi na problemy techniczne z urządzeniami 
służącymi do głosowania na dzisiejszej sesji będzie przeprowadzone głosowanie imienne.  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała                             
na sekretarza dzisiejszych obrad – radną Justynę Martę Duszak. 
 

Pkt 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z   LXXII Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z  LXXII  Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LXXII Sesji Rady Gminy został przez radę 
przyjęty jednogłośnie. 
 

Pkt 4 
 

Porządek obrad sesji radni otrzymali.  
 
Przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie uwag do porządku obrad. 

Przewodnicząca wnioskowała nad zdjęciem z porządku obrad sesji punktu 5 f) tj. uchwały                           
w sprawie zatwierdzenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Kadzidło na lata 2024-2028. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za zdjęciem z porządku obrad 
sesji punktu 5 f), czyli uchwały w sprawie zatwierdzenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kadzidło na lata 2024-2028?  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
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Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  

Przewodnicząca wnioskowała nad zdjęciem z porządku obrad sesji punktu 5 h)                    
tj. uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/583/2023 Rady Gminy Kadzidło z dnia                  
30 października 2023 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Kadzidło                           
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                        
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za zdjęciem z porządku obrad 
sesji punktu 5 h), czyli uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/583/2023 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia 30 października 2023 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy 
Gminy Kadzidło z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                      
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                       
i o wolontariacie na 2024 rok?  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  

Następnie przewodnicząca wnioskowała nad wprowadzeniem do porządku obrad 
sesji punktu 5 f) tj. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło w 2024 r. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 5 f), czyli uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło                       
w 2024r.?  
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  

Następnie przewodnicząca wnioskowała nad wprowadzeniem do porządku obrad 
sesji punktu 5 h) tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/57/2019 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Kadzidło na dofinansowanie inwestycji 
służących ochronie powietrza na terenie Gminy Kadzidło w ramach „Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło”, zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 
Rady Gminy Kadzidło z dnia 12 marca 2020 r., uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r. oraz uchwałą nr LXVII/561/2023 Rady Gminy Kadzidło                   
z dnia 7 sierpnia 2023 roku.; 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 5 h), czyli uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/57/2019 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Kadzidło na dofinansowanie inwestycji 
służących ochronie powietrza na terenie Gminy Kadzidło w ramach „Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło”, zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 
Rady Gminy Kadzidło z dnia 12 marca 2020 r., uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r. oraz uchwałą nr LXVII/561/2023 Rady Gminy Kadzidło                  
z dnia 7 sierpnia 2023 roku?  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  

Następnie przewodnicząca wnioskowała nad wprowadzeniem do porządku obrad 
sesji punktu 5 n) tj. podjęcia uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kadzidło w 2024 
roku. 

 
Głos zabrał wójt, który nadmienił kilka zdań w sprawie powyższej uchwały.  
 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 5 n), czyli uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kadzidło w 2024 
roku? 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
  
Nie zgłoszono więcej uwag.  
Wobec powyższego przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad sesji został przez radę 
przyjęty jednogłośnie i Rada Gminy będzie obradowała na LXXIII Sesji według niżej 
przedstawionego porządku obrad: 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXII Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kadzidło na lata 2024-2033; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024; 
c)   w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych; 
d)   w sprawie wyrażenia woli nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy   
       Gminą Kadzidło a Gminą Główczyce; 
e)    w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków  
       stanowiących fundusz sołecki; 
f) w  sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  
       oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło                            
        w 2024 roku; 
g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy rejonowej Soleczniki  
       znajdującej się na Litwie; 
h) w sprawie zmiany uchwały nr VIII/57/2019 Rady Gminy Kadzidło z dnia  
       26 marca 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej                             

i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Kadzidło na dofinansowanie 
inwestycji służących ochronie powietrza na terenie Gminy Kadzidło                         
w ramach „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy 
Kadzidło”, zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 Rady Gminy Kadzidło 
z dnia 12 marca 2020 r., uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r. oraz uchwałą nr LXVII/561/2023 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia  7 sierpnia 2023 roku; 

i) w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów               
       i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
j) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata  
       2024-2026; 
k) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
l) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrołęckiemu; 



 9

m) w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków  
        zagospodarowania przestrzennego gminy Kadzidło; 
n) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę               

do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kadzidło w 2024 roku. 
6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych                     

w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za 2023 r.  
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad sesji. 
 

Pkt 5. 
 
Przewodnicząca przystąpiła do punktu 5, tj.  podjęcie uchwał: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kadzidło na lata 2024-2033; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę              
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2024-2033. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 



 10

Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/615/2024 zmieniająca uchwałę                       
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                        
2024-2033, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik               
nr 4  do niniejszego protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.   
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś uwagi? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/616/2024 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024, została przez radę podjęta 
jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.   
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości gruntowych. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/617/2024 w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości gruntowych, została przez radę podjęta jednogłośnie                
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie wyrażenia woli nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 
Gminą Kadzidło a Gminą Główczyce; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Wójt nadmienił, że gminy podpisują porozumienia partnerskie w celu nawiązania 

współpracy. Gmina Główczyce znajduje się na Kaszubach i zamieszkiwana jest przez 
Kurpiów, którzy kontynuują nasze kurpiowskie tradycje. Z wójtem gminy Główczyce został 
podpisany list intencyjny o współpracy, stąd powyższa uchwała.  

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
wyrażenia woli nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Kadzidło a Gminą 
Główczyce. 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/618/2024 w sprawie wyrażenia woli 
nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Kadzidło a Gminą Główczyce, 
została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 7                           
do niniejszego protokołu. 
 

e) w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   
Przewodnicząca wyjaśniła zasady głosowania nad powyższą uchwałą. Kto jest                        

za funduszem sołeckim głosuje „za”, kto jest przeciw wyodrębnieniu środków na fundusz 
sołecki głosuje „przeciw”, kto się wstrzymuje,  głosuje „wstrzymał się”. 

Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś uwagi  do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki 
zwracając się z pytaniem, kto jest za wyodrębnieniem w budżecie gminy środków  
stanowiących fundusz sołecki?  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara przeciw 

3. Cymek                     Zdzisław przeciw 

4. Duszak                Justyna Marta przeciw 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

5. Florek                      Roman przeciw 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew przeciw 

7. Gawrych                   Marek przeciw 

8. Kaczyński                 Jan przeciw 

9. Kaczyński                Michał przeciw 

10. Kulasik                    Jan Mirosław przeciw 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian przeciw 

13. Pawłowska               Katarzyna przeciw 

14. Prusaczyk               Jerzy przeciw 

15. Szurnicka                 Ewa przeciw 

 
Wyniki głosowania: 2 głosy – „za”, 13 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/619/2024 w sprawie rozstrzygnięcia 
o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, została 
przez radę podjęta w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 Głos zabrał wójt, który wyjaśnił, że w przypadku wyodrębnienia środków na fundusz 
sołecki nie oznacza, że gmina pozyskuje dodatkowe środki do budżetu, tylko, że trzeba 
zdjąć z budżetu gminy prawie 700 tys. złotych. Zgodnie z przepisami zobowiązuje                          
to sołtysów do poprowadzenia kilkunastu przeróżnych inwestycji. Gmina ma około 1 mln 
złotych rocznie wolnych środków. Do pozyskanych środków na inwestycje, gmina musi 
wnieść własny wkład, który przekracza wielokrotnie wysokość środków wyodrębnionych na 
fundusz sołecki dla poszczególnych sołectw. Wójt nadmienił kilka zdań na temat funduszu 
obywatelskiego. Na koniec podziękował radnym za głosowanie w sprawie powyższej 
uchwały.   

Głos zabrał sołtys z Wachu Dariusz Koczkodan, który z uwagi, że sesja jest oglądana 
nadmienił kilka zdań odnośnie funduszu sołeckiego kierując je do mieszkańców Wachu,                   
a także podziękował wójtowi za świetlice wiejską.  
 

f) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło       
w 2024 roku; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   
Wójt dodał, że gmina pozyskała od Marszałka środki na sterylizacje zwierząt. 

Program rozpocznie się po podpisaniu umowy.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt                   
na terenie Gminy Kadzidło  w 2024 roku. 
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Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/620/2024 w sprawie zatwierdzenia 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kadzidło    
na lata 2024-2028, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym 
załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 
 

g) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy rejonowej Soleczniki 
znajdującej się na Litwie; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   
Wójt nadmienił, że jest to gmina partnerska, pomoc jest kierowana do polskich rodzin,  

środowisk, zespołów i do polskiej szkoły.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla gminy rejonowej Soleczniki znajdującej się na Litwie. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/621/2024 w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla gminy rejonowej Soleczniki znajdującej się na Litwie, została 
przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 10  do niniejszego 
protokołu. 
 

h) w sprawie zmiany uchwały nr VIII/57/2019 Rady Gminy Kadzidło z dnia  
26 marca 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej                   
i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Kadzidło na dofinansowanie 
inwestycji służących ochronie powietrza na terenie Gminy Kadzidło                  
w ramach „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy 
Kadzidło”, zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 Rady Gminy Kadzidło 
z dnia 12 marca 2020 r., uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r. oraz uchwałą nr LXVII/561/2023 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia 7 sierpnia 2023 roku; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/622/2024 w sprawie zmiany 
uchwały nr VIII/57/2019 Rady Gminy Kadzidło z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy 
Kadzidło na dofinansowanie inwestycji służących ochronie powietrza na terenie Gminy 
Kadzidło w ramach „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło”, 
zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 Rady Gminy Kadzidło z dnia 12 marca 2020 r., 
uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r. oraz 
uchwałą nr LXVII/561/2023 Rady Gminy Kadzidło z dnia 7 sierpnia 2023 roku, została 
przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 11  do niniejszego 
protokołu. 
 

i) w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów                 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   

Głos zabrał wójt, który wyjaśnił jaką funkcje pełni inkasent, a jaką sołtys. Sekretarz dodała, 
że powyższa uchwała jest uchwałą aktu prawa miejscowego, co oznacza, że podlega 
publikacji i będzie obowiązywać po 14 dniach od dnia opublikowania w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Mazowieckiego.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie poboru 
podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/623/2024 w sprawie poboru 
podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia                        
za inkaso, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik                 
nr 12  do niniejszego protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Jan Kulasik.  
 

j) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata      
2024-2026; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
gminnego programu wspierania rodziny na lata 2024-2026. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław nie głosował   

11. Majewski                 Paweł za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/624/2024 w sprawie przyjęcia 
gminnego programu wspierania rodziny na lata 2024-2026, została przez radę podjęta 
jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 13  do niniejszego protokołu. 
 
Na sale obradf powrócił radny Jan Kulasik 
 

k) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.   
Przewodnicząca poinformowała, że na posiedzeniu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
przeprowadziła postępowanie wyjaśniające dotyczące zasadności złożonej petycji uznając ją 
za bezzasadną.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
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Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/625/2024 w sprawie rozpatrzenia 
petycji, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 14  
do niniejszego protokołu. 
 

l) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrołęckiemu; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.   
Wójt podkreślił, że współpraca z powiatem w obecnej kadencji przebiega wzorowo. 

Pomoc finansowa w wysokości 1 020 000,00 zł dotyczy rozbudowy drogi powiatowej 
Kadzidło - Jeglijowiec – Gleba. Jest to dwuletnie zadanie.  W planach jest również 
rozbudowa drogi Jeglijowiec – Dylewo. Wójt wyjaśnił kwestię budowy ścieżek 
rowerowych, które mają szczególne znaczenie przy drogach powiatowych.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Ostrołęckiemu. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za  

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/626/2024 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Ostrołęckiemu, została przez radę podjęta jednogłośnie                
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 15  do niniejszego protokołu. 
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Głos zabrał Pan Adam Białobrzeski, który z dumą potwierdził, że jeśli chodzi                     
o prowadzone inwestycje gminy z powiatem to, gmina Kadzidło stała się liderem jeśli 
chodzi o współpracę w obecnej 5,5 - letniej kadencji. Inwestycje są bardzo istotne                        
dla wszystkich mieszkańców. Z uwagi na niestabilną sytuację w kraju i za granicą nie są to 
łatwe warunki dla prowadzenia inwestycji. Pana Adam Białobrzeski podziękował radnym         
za podjęcie powyższej uchwały, ponieważ to ważna inicjatywa  dla powiatu i dla gminy.  
 

m) w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kadzidło; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.   
Przewodnicząca wyjaśniła, że przed podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kadzidło, 
radni muszą przegłosować załącznik nr 3 o rozstrzygnięciu uwag  do powyższej uchwały.  
Głosowanie odbędzie się poprzez podniesienie ręki. 

Sekretarz Pani Urszula Rydel dodała, że treść uwag ujętych w załączniku nr 3                      
do powyższej uchwały dotyczą zabudowy przeznaczenia gruntów pod zabudowę 
mieszkaniową. Liczbę nowych terenów przeznaczonych pod zabudowę wylicza się na 
podstawie danych demograficznych. Zostały przyjęte i rozpatrzone wnioski wszystkich 
zainteresowanych osób. Gmina przystąpiła do poprawy projektu uchwały w sprawie studium 
i w związku z tym zmniejszono o około 70 hektarów ilości powierzchni zabudowy 
mieszkaniowej. Wszystkie uwagi, uwzględnione jak również i nieuwzględnione muszą 
zostać przegłosowane przez radnych. Z uwagi na ustawę o ochronie danych osobowych,                 
nie będą odczytane nazwiska osób wnioskujących, tylko numer pozycji ze spisu i treść 
uwagi.   
 

Głos zabrała Przewodnicząca Pani Barbara Bączek, która zarządziła głosowanie                     
w sprawie uwag z pierwszego wyłożenia przedstawionych w załączniku  nr 3 do niniejszej 
uchwały.  
 

 Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 1, dotyczącej zmiany przeznaczenia 
działki 1085/9 w obrębie Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  Komisja                  
w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 1 załącznika nr 3                           
do powyższej uchwały.  
 

Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 2, dotyczącej likwidacji drogi na dz. 
193/33  w obrębie Kadzidło.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”,                 
0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę                
z pozycji nr 2 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 3, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 1085/9 w obrębie Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i zagrodową.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 3 załącznika nr 3                    
do powyższej uchwały.  

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 4, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 1085/8 w obrębie Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i zagrodową.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 4 załącznika nr 3                       
do powyższej uchwały. 
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Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 5, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 1085/7 w obrębie Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i zagrodową.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 5 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały.  

 
Kto jest za nieuwzględnieniem w części oraz w pozostałej części za uwzględnieniem 

uwag z pozycji nr 6, dotyczących zmiany przeznaczenia dz. 162 i 209  pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną i likwidacją drogi odsługującej dz. 101/3, 101/4, 101/5, 101/6, 
101/7, 101/8 w obrębie Kadzidło.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”,  
- „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie nie uwzględniła oraz                          
w pozostałej części  uwzględniła uwagi z pozycji nr 6 załącznika nr 3 do powyższej 
uchwały.  

 
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 7, dotyczących zmiany przeznaczenia 

dz. 121/2, 122, 75 w obrębie Siarcza Łąka pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 7 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały. 

  
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 8, dotyczących zmiany przeznaczenia 

dz. 41/2 w obrębie Kadzidło pod zabudowę usługową oraz dz. 10/7 pod zabudowę 
jednorodzinną.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - 
„przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 8 
załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 9, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 1243/4 w obrębie Kadzidło  pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  Komisja w 
obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 9 załącznika nr 3                    
do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 10, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 1242/2 w obrębie Kadzidło  pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną w części 
położonej przy drodze.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - 
„przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji                 
nr 10 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za nieuwzględnieniem uwag z pozycji nr 11, dotyczących zmiany 

przeznaczenia dz. 1066/10 i 1062/6 w obrębie Kadzidło  pod zabudowę mieszkaniową.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie nie uwzględniła  uwag z pozycji nr 11 załącznika nr 3   
do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 12, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 146/7 w obrębie Siarcza Łąka  pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  Komisja              
w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 12 załącznika nr 3                  
do powyższej uchwały. 
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Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 13, dotyczących zmiany 
przeznaczenia dz. 123/4, 124/7, 125/2 w obrębie Siarcza Łąka  pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - 
„przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji                 
nr 13 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 14, dotyczącej umożliwienia 
lokalizacji farmy fotowoltaicznej na dz. 173/6 w obrębie Kadzidło.  Komisja w obecności 15 
radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” 
jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 14 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 15, dotyczącej umożliwienia 
lokalizacji farmy fotowoltaicznej na dz. 174 w obrębie Kadzidło.  Komisja w obecności 15 
radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” 
jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 15 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi z pozycji nr 16, dotyczącej zmiany 
przeznaczenia dz. 133 w obrębie Kadzidło  pod zabudowę rekreacyjną, nasadzenia                          
i możliwość założenia pasieki.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”,                 
0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie nie uwzględniła  
uwagi z pozycji nr 16 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 17, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 126/7 w obrębie  Kadzidło pod zabudowę rekreacyjną, nasadzenia i możliwość założenia 
pasieki.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw”                      
i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 17 
załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 18, dotyczących zmiany 

przeznaczenia dz. 186/3 w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową i sprzeciw 
wobec przeznaczenia dz. 174 pod funkcje usługowe, produkcyjne oraz magazynowe.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 18 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 19, dotyczącej zmiany przeznaczenia 
dz. 186/3  w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową – przynajmniej w połowie.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 19 załącznika nr 3                  
do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 20, dotyczących zmiany 
przeznaczenia dz. 1178/4 i 1129  w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 20 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 21, dotyczących zmiany 
przeznaczenia dz. 1178/4 i 1129  w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 21 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały. 
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Kto jest za nieuwzględnieniem uwag z pozycji nr 22, dotyczących zmiany 

przeznaczenia dz. 346 i 347  w obrębie  Gleba pod zabudowę mieszkaniową.  Komisja                    
w obecności 15 radnych, przy 14 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 1 głos - 
„wstrzymujący się” większością głosów nie uwzględniła uwag z pozycji nr 22 załącznika                 
nr 3 do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwag z pozycji nr 23, dotyczących zmiany 
przeznaczenia dz. 1246/12 i 1075/6  w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową                   
i zagrodową.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 13 głosach - „za”, 0 głosów - 
„przeciw” i 2 głosy - „wstrzymujące się” większością głosów nie uwzględniła uwag                       
z pozycji nr 23 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 
  

Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 24, dotyczących sprzeciwu wobec 
projektu przeprowadzenia dróg na dz. 947/11 i 947/12  w obrębie  Kadzidło.  Komisja                  
w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 24 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 25, dotyczących zmiany 
przeznaczenia dz. 170/10  w obrębie  Kadzidło pod zabudowę przemysłową oraz zmiany 
przeznaczenia dz. 170/12, 170/14, 170/16 w obrębie Kadzidło pod zabudowę usługową. 
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji nr 25 załącznika nr 3                 
do powyższej uchwały. 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwag z pozycji nr 26, dotyczących zmiany 
przeznaczenia dz. 179/1 i 224  w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową. Komisja 
w obecności 15 radnych, przy 14 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 1 głos - 
„wstrzymujących się” większością głosów nie uwzględniła uwag z pozycji nr 26 załącznika 
nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 27, dotyczących sprzeciwu wobec 

projektu przeprowadzenia dróg na dz. 947/11 i 947/12, 947/10, 947/9 i 947/8  w obrębie  
Kadzidło.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw”             
i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji                                  
nr 27 załącznika nr 3 do powyższej uchwały.  

 
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 28, dotyczących sprzeciwu wobec 

projektu przeprowadzenia dróg na dz. 947/11 i 947/12, 947/10, 947/9 i 947/8  w obrębie  
Kadzidło.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw”              
i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi z pozycji                                 
nr 28 załącznika nr 3 do powyższej uchwały.  

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 29, dotyczącej sprzeciwu wobec 

projektu przeprowadzenia dróg na dz. 1023/16 w obrębie  Kadzidło.  Komisja w obecności 
15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” 
jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 29 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

  
Kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 30, dotyczącej zmiany przeznaczenia                       

dz. 1056/4 w obrębie  Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową.  Komisja w obecności                       
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15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” 
jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 30 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 31, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 146/8 w obrębie  Siarcza Łąka pod zabudowę mieszkaniową.  Komisja w obecności                   
15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” 
jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 31 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
 
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 32, dotyczących propozycji 

wprowadzenia ustaleń umożliwiających powiększenie cmentarza na dz. 1026, 1027 lub 
1034/6 w obrębie Kadzidło.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”,                  
0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagi                  
z pozycji nr 32 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Następnie przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie uwag z drugiego 

wyłożenia przedstawionych w załączniku  nr 3 do niniejszej uchwały. 
 
Kto jest za uwzględnieniem uwag z pozycji nr 1, dotyczących uwzględnienia                   

w studium dz. 982, 980/1, 980/2, 15/14, 15/16 w obrębie Kadzidło jako terenów pod 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach 
- „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - „wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła 
uwagi z pozycji nr 1 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 2, dotyczącej uwzględnienia                    

dz. 126/7 w obrębie Kadzidło jako terenów pod zabudowę rekreacyjną na terenach rolnych.  
Komisja w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 2 załącznika nr 3                      
do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za nieuwzględnieniem w części oraz w pozostałej części za uwzględnieniem 

uwag z pozycji nr 3, dotyczących likwidacji dróg wewnętrznych obsługujących                          
dz. 101/3,101/4, 101/5, 101/6, 101/7, 101/8 w obrębie Kadzidło, zjazd z drogi krajowej 
został wykonany tylko do tych działek oraz uwzględnieniem w studium dz. 162 i 209                     
w obrębie Kadzidło jako terenów pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  Komisja                  
w obecności 15 radnych, przy 14 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 1 głos - 
„wstrzymujący się” większością głosów uwzględniła oraz nie uwzględniła uwag z pozycji          
nr 1 załącznika nr 3 do powyższej uchwały. 

 
Kto jest za uwzględnieniem uwagi z pozycji nr 4, dotyczącej zmiany przeznaczenia 

dz. 41/2 w obrębie Kadzidło pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  Komisja                         
w obecności 15 radnych, przy 15 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie uwzględniła uwagę z pozycji nr 4 załącznika nr 3                   
do powyższej uchwały. 

 
 

 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kadzidło. 
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Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/627/2024 w sprawie uchwalenia 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kadzidło, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 
16  do niniejszego protokołu. 
 

Głos zabrał Wójt, który nadmienił kilka zdań w sprawie powyższej uchwały. Wójt 
podziękował planiście za przygotowanie studium oraz pracownikowi Urzędu Gminy Pani 
Paulinie Prusaczyk, a także mieszkańcom, którzy uczestniczyli w spotkaniach za rozmowy                 
i dobrą współpracę. 
 
Salę obrad opuściła radna Katarzyna Pawłowska.  
 

n) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę               
do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Kadzidło w 2024 
roku; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.   

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego                
na obszarze Gminy Kadzidło w 2024 roku. 
 
Wynik głosowania: 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna nie głosowała  

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXIII/628/2024 w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego                      
na obszarze Gminy Kadzidło w 2024 roku, została przez radę podjęta jednogłośnie                     
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 17  do niniejszego protokołu. 
 

          Pkt 6. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym                  
od 15 stycznia 2024 roku zostało podjętych 37 zarządzeń, które zostały wykonane.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca, stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 18                
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 7. 
 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gminy odbyła jedno posiedzenie komisji w dniu 25 stycznia 2024 roku.  Radni otrzymali 
sprawozdanie w materiałach na sesję.   
Uwag nie zgłoszono. 
Informacja ta stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 8. 
 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej za 2023 r. radni otrzymali w materiałach na sesję. Uwag nie zgłoszono. 
Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 

Pkt 9. 
 
Na salę obrad powróciła radna Katarzyna Pawłowska. 
 
Sprawy różne. 
 
1. Głos zabrała radna Ewa Szurnicka, która zwróciła się z pytaniem do Prezesa Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pana Adama Białobrzeskiego. W związku 
z pytaniami od mieszkańców poprosiła o szerszą informację w sprawie rozbudowy 
oczyszczalni ścieków w Kadzidle oraz o budowę nowoczesnego punktu selektywnej 
zbiórki odpadów? Pan Adam Białobrzeski udzielił odpowiedzi, wyjaśniając,                       
że pytanie powinno zostać skierowane do Gminy Kadzidło, ponieważ inwestorem we 
wszystkich przedsięwzięciach jest gmina, natomiast Zakład Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej jest zarządcą po zrealizowanej inwestycji. Nie ma znaczenia,                   
czy dotyczy to wodociągów, kanalizacji, oczyszczali ścieków czy stacji 
wodociągowej, spółki są powoływane po to, aby na bieżąco i z wyprzedzeniem 
rozwiązywać wszelkie problemy, żeby majątek nie ulegał destrukcji. Nawiązując do 
pytania radnej, obecnie jest realizowany projekt rozbudowy oczyszczali ścieków, 
której rozbudowa jest niezbędna z powodu zmiany przepisów, w wyniku których 
należało wprowadzić przepisy i objąć systemem dowożenia ścieków do oczyszczalni 
od wszystkich mieszkańców. Oczyszczalnia w Kadzidle jest oczyszczalnią 
biologiczną o określonej technologii, co oznacza, że ilość ścieków dopływających 
musi być w odpowiedniej proporcji do ilości ścieków dowożonych. Wprowadzenie 
tej ustawy zmieniło drastycznie te proporcje, ponieważ w krótkim czasie 
zapotrzebowanie na ścieki dowożone do naszej oczyszczali bardzo wzrosło. 
Rozbudowa oczyszczalni to bardzo kosztowna inwestycja, być może pojawią się 
środki z KPO o które gmina będzie mogła wnioskować. Jeśli chodzi o przyszłe plany 
to Gmina Kadzidło wraz ze spółką nabyła grunty wokół oczyszczalni ścieków, które 
stanowią obecnie blisko 5 ha w jednym kawałku. Kolejnym etapem są dobrze 
przygotowane projekty, gdzie gmina z uwagi na bardzo dobre doświadczenie na 
bieżąco monitoruje projekty rozbudowy obiektu i terenu zagospodarowania wokół 
oczyszczalni. Realizacja tych inwestycji będzie wykonywana w ciągu najbliższych 
lat. Projekt jest gotowy, gmina czeka na źródła dofinansowania tego przedsięwzięcia. 
Rozbudowa oczyszczali zabezpieczy gminę w 100% przyjmowania nieograniczonej 
ilości ścieków, a także  otworzy możliwości rozbudowy sieci kanalizacyjnej                      
w miejscowościach o zwartej zabudowie. Na obecnym etapie wszystko jest 
przygotowywane prawidłowo.  

Radna Ewa Szurnicka zaznaczyła, że jeśli chodzi o rozbudowę oczyszczalni 
to po złożeniu wyjaśnienia przez prezesa wynika, że jest ona konieczna i w związku 
z tym zwróciła się z prośbą, żeby nie narzucać na radnych, że nakazują rozbudowę 
oczyszczalni,  tylko, że jest to decyzja wynikająca z przepisów. 

 
Obrady sesji opuścił radny Michał Kaczyński.  

 
Wójt dodał, że nie ma odrębnej firmy Zakładu Gospodarki Komunalnej                    

i Mieszkaniowej i nie ma odrębnej gminy, podkreślając, że jest przełożonym Pana 
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prezesa i właścicielem całego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
ponosząc z prezesem wspólną odpowiedzialność przed całą społecznością. Woda               
i ścieki to ważne priorytety i ogromne przedsięwzięcia, których rozbudowa 
zabezpieczy gminę na najbliższe kilkadziesiąt lat. Zakup gruntów wokół 
oczyszczalni to element zabezpieczający całą gminę. Modernizacja oczyszczalni po 
12 latach będzie narzędziem technologiczne nieporównywalnym, zostaną 
podniesione wszystkie parametry, aby było to nowoczesne, bezpieczne i służyło na 
wiele lat. Gmina potrzebuje około 60 – 70 mln złotych na wykonanie tego zadania, 
na spełnienie wszystkich oczekiwań mieszkańców. 

 
2. Wójt przekazał informacje na temat budowy ścieżki Kadzidło – Dylewo, 

przedstawiając argumenty z powodu których to zadanie nie jest realizowane.   
 

3. Wójt przekazał informacje na temat dowozów autobusowych dotyczących informacji 
o powstaniu dodatkowych linii autobusowych, które będą jeździły na tych samych 
trasach i w tych samych godzinach w ramach tego samego programu, podkreślając, 
że jest to niemożliwe.   

 
4. Po wystosowaniu odpowiedniego pisma przez Wójta w dniu 18 grudnia 2023 roku 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji Pana Mroczka w sprawie 
Komisariatu Policji w Kadzidle, do urzędu gminy wpłynęła pozytywna odpowiedź 
podpisana przez zastępcę komendanta głównego Policji Pana nadinsp. Rafała 
Kochańczyka, który przekazał informacje do Komendy Wojewódzkiej Policji                    
w Radomiu. Wójt nadmienił, że gmina zabiega o komisariat czynny 24 godziny                   
na dobę.  

  
5. Wójt przekazał informacje, że Urząd Gminy w Kadzidle czynny jest w każdy wtorek 

od godziny 8.00 do godziny 18.00. Dostępność pracowników zostanie poszerzona, 
zaznaczył, że radca prawny jest w każdy wtorek do godziny 18.00. 
 

6. Wójt poinformował, że Gmina otrzymała 850 tys. złoty na zwiększenie 
cyberbezpieczeństwa, co zapewni pełne zabezpieczenie informatyczne dotyczące 
spraw gminnych, które będą w szczelnym systemie. Urząd został wyposażony                   
w napisy Braille’a, jest to pismo punktowe dla niewidomych.  
 

7. Gmina posiada obiekty sportowe takie jak: wielofunkcyjne boiska w Czarni, 
Chudku, Dylewie, Kadzidle i w Wachu. Obiekty te czynne są przez cały rok                      
24 godziny na dobę. Hale sportowe  znajdują się w Wachu, Jazgarce, Dylewie, 
Kadzidle, Chudku, i w Szkole Powiatowej w Kadzidle. Hale sportowe są ogólnie 
dostępne, po ustaleniach z dyrektorami szkół. Gmina posiada dwa Orliki w Kadzidle 
i Dylewie czynne od marca do końca listopada, które po godzinie 16.00 są dostępne 
dla wszystkich chętnych. Boisko do piłki plażowej w Kadzidle jest dostępne cały 
czas.  
 

8. Radny Zdzisław Cymek zapytał Pana prezesa o umowy w sprawie wywozu 
nieczystości oraz o konsekwencje w przypadku niepodpisania umowy. Pan Adam 
Białobrzeski odpowiadając podkreślił, że obowiązek podpisywania umowy o wywóz 
śmieci wynika z ustawy. Mieszkańcy powinni złożyć deklaracje o posiadanym 
zbiorniku na ścieki bądź oczyszczalni przydomowej. Kanalizacja jest raportowana 
automatycznie. Każdy mieszkaniec nie podpięty pod kanalizację musi mieć 
podpisaną umowę z firmą transportującą. Na obecną chwilę do działalności 
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regulowanej są wpisane cztery podmioty, wiec jest konkurencja. Praktycznie                   
90% mieszkańców podpisuje umowę z ZGKiM.  

 
Obrady sesji opuścił radny Jerzy Prusaczyk  
 

Prezes wyjaśnił skąd się biorą stawki, które w Kadzidle zostały ustalone poprzez 
podjęcie stosownej uchwały o stawce maksymalnej przyjętej na poziomie 50 zł,                    
co oznacza, że każdy podmiot wywożący ścieki na terenie Gminy Kadzidło musi 
zmieścić się w tej górnej stawce. Mieszkańcy w dużej mierze korzystają z usług 
ZGKiM, co jest dla zakładu bardzo komfortowe. Mieszkaniec który ma zrealizowaną 
usługę odbioru ścieków, musi złożyć w gminie deklarację. Jeśli nie podpisze umowy, 
gmina będzie mogła zrobić zastępcze wykonanie usługi na podstawie przyjętej 
maksymalnej stawki. Do zrealizowania ustawy zobligowane zostały samorządy. 
Spółka dba o to,  żeby uciążliwość dla mieszkańców była jak najmniejsza, a cena                
za usługę była jak najniższa.   

Wójt dodał, że zgodnie z podjętą przez Radę Gminy uchwałą, gospodarstwo 
domowe zobowiązane jest raz w roku wywieźć ścieki do oczyszczalni, posiadając 
odpowiednie potwierdzenie. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Barbara Bączek opuściła salę obrad przekazując 
poprowadzenie sesji wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Panu Zdzisławowi Cymkowi. 

 
9. Radny Marian Pajka na prośbę mieszkańców zwrócił się do prezesa Pana Adama 

Białobrzeskiego o możliwość założenia licznika na zrzucie, ponieważ beczka jest 
niepełna, a opłata pobierana jest za całość. 
Prezes wyjaśnił, że spółka zrobi wszystko, żeby nie obciążać  mieszkańców  
kosztami.   

 
10. Głos zabrała sekretarz Pani Urszula Rydel, która przekazała informacje na temat 

wyborów samorządowych. 
 

11. Radny Marian Pajka zwrócił się z pytaniem do wójta, kto jest odpowiedzialny                    
za czyszczenie rzeki, która płynie przez Dylewo, Brzozówkę i Kadzidło, ponieważ 
zalewa ona pola rolników? Wójt odpowiedział, że odpowiedzialność spoczywa                 
na Wodach Polskich, dodał, że będą podejmowane interwencje. 

 
12. Sołtys z Dylewa Nowego zgłosiła możliwość  oznakowania przejść dla pieszych                   

na drodze krajowej. Wójt wyjaśnił, że gmina zgłosi to do Kierownika Rejonu.  
 

Pkt 10  . 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia 
obrad o godz. 1300.  Obrady trwały 1 godzinę i 40 minut. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Marta Ciak                          Justyna Marta Duszak  Barbara Bączek 


